
 

 

Rondvraag voor de raadsvergadering van 8 juli 2020 

 

De Hofvilla 

 

Onze fractie werd benaderd door tientallen ongeruste bewoners van de 

Oranjewijk in Wateringen die grenst aan de plek waar nog niet zo lang geleden 

de Hofvilla-school is gebouwd. Blijkbaar zijn er uitbreidingsplannen, zonder dat 

de buurtbewoners daarvan op de hoogte gebracht zijn en ook zonder dat hun 

mening gevraagd is. Communicatief is, als inderdaad de uitbreiding gaat 

plaatsvinden, weer het nodige aan te merken op een en ander. 

 

Dit leidt tot de volgende vraag: 

- Waarom is dit vanuit de gemeente, maar zeker ook vanuit de school, 

niet beter gecommuniceerd richting de buurtbewoners, te meer nu in 

het verleden al gebleken is dat de buurtbewoners ernstige klachten 

hebben over de verkeerscirculatie rondom de school? 

 

Namens de fractie van Westland Verstandig  

Peter Duijsens 
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